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* شروع راه علی تبریزی برای خیلی ها 
می تواند جذاب باشد...

در آن زمان ۵ یا ۶ باشگاه بدن سازی در مشهد 
فعالیت می کردند و شیوه تمرین و فعالیت 
ورزشکاران در آن زمان هم کاملا سنتی بود، 
زیرا پرورش اندام در آن دوران حتی فدراسیون 
مستقلی نداشت؛ اما امروز مشهد پس از 
پایتخت، بیشترین باشگاه و امکانات ورزشی 
در این رشته را دارد و مخاطبی که به جرئت 
می توان گفت از هر رشته ورزشی بیشتر است.
* گفتید مشهد. هنوز با ورزشکاران 

مشهدی در ارتباط هستید؟
تعصب و عِرق من به مشهد از بین نمی رود، 
تیم های ما فعال هستند و ورزشکاران مشهدی 
را رصد می کنم. این ورزشکاران که عمدتا 
از شاگردانم هستند، در مسابقات کشوری 
حضور دارند. همیشه هم تلاش کردم هم در 
بخش مدیریتی و هم در بخش فنی، به ورزش 

شهرم کمک کنم.
* یک زمانی مشهد، قطب پرورش اندام 
ایران بود؛ اما امروز شرایط عوض شده 
است. فکر می کنید دلیل این مسئله 

چیست؟
من به همراه برادرانم، سامان سرابی و محسن 
عباسپور و سپس جواد ساقی از عنوان داران و 
پرطرف دارترین بدن سازان کشور بودیم و در 
آن دوره مشهد به قطب این رشته معروف بود، 
اما پس از آن نسلی دیگر جایگزین ما نشد و 
دلیل اصلی آن  نیز نبودِ همدلی و همراهی 
بین هیئت و ورزشکاران بود. سال هاست که 

خراسان رضوی با تک چهره ها در کشور مدال 
کسب می کند؛ زیرا مسئولان قبلی حتی به 
خود زحمت نمی دادند تا دربرابر زحمت و 
هزینه ای که بچه ها برای کسب مدال متحمل 

شدند، به استقبال آن ها بروند!
* چرا پشتوانه سازی صورت نگرفت؟

چون برای الگوسازی و معرفی ورزشکاران 
واقعی این رشته هیچ اقدامی انجام نشد.

* و امروز بدن سازی و پرورش اندام 
استان باید چه مسیری را در پیش بگیرد؟

معتقدم در چند وقت اخیر اقدامات خوبی 
مانند میزبانی های بزرگ و همچنین اعزام های 
تیمی و منسجم به چشم می خورد، اما برای 
قضاوت درخصوص عملکرد باید ۳ تا ۵ سال 

زمان بگذاریم تا پشتوانه سازی انجام شود.
* از چالش های اصلی رشته پرورش اندام، 
ناشناخته بودن آن است. آیا جامعه، 

برداشت درستی از این رشته دارد؟
جامعه، اصل این رشته را نمی شناسد و تصور 
بیشتر مردم از بدن حجیم یا ورزشکاران 
در  است که  برداشتی  این رشته همان 
فیلم ها و سریال های تلویزیونی به عنوان 
شخصیت های منفی معرفی شده است. هر 
انسانی حاشیه هایی دارد و هر رشته ورزشی، 
حاشیه های خود را دارد؛ اما ما در معرفی این 
رشته به جامعه غفلت کرده ایم. متأسفانه در 
دوره ای با برنامه های نامناسب در صداوسیما 
این رشته دچار حاشیه شد و حالا وظیفه بخش 
مدیریتی، فرهنگ سازی و معرفی درست 
بدن سازی و پرورش اندام است. بارها هم از 

فدراسیون و هم از هیئت خواستم تا ریشه ای 
روی این موضوع کار کنند و اصل این ورزش 
و تلاشی را که ورزشکاران برای کسب مدال 
انجام می دهند، به درستی به مردم معرفی 

کنند.
* مگر این رشته چه زوایایی دارد؟

شاید عموم جامعه ندانند، اما یک بدن ساز 
باید  موفقیت  به  رسیدن  برای  حرفه ای 
را  طاقت فرسایی  و  سخت  دوره های 
پشت سر بگذارد؛ از رژیم های غذایی گرفته 
تا محدودیت هایی که شاید در بسیاری از 

رشته ها وجود نداشته باشد، مثلا در طول 
یک دوره، بسیاری از ورزشکاران ساعت۱۲ 
شب را نمی بینند. در کنار همه این موارد هم 
باید بدانیم که پرورش اندام و بدن سازی نیاز به 
صبر، حوصله و تلاش دارد. قطعا ورزشکاری که 
پا به این رشته می گذارد، باید آن قدر متمرکز 
بر روی هدفش باشد که دیگر زمانی برای 

پرداختن به حواشی نمی ماند.
* کرونا؛ بحرانی که ورزش جهان را درگیر 

کرده است. به نظرتان چه باید کرد؟
رشته های  تمام  برای  کرونا  متأسفانه 

ورزشی مشکل ایجاد کرده، اما باید برای 
ز این ضرر  باشگاه ها فکری کرد تا بیش ا
نکنند. نباید یادمان برود بار اصلی ورزش 
کشور بر دوش باشگاه های ورزشی است 
که شاید فعالیت اصلی آن ها بدن سازی 
تمامی  برای  ما  ا باشد،  م  ندا پرورش ا و 
چه  جامعه  عموم  حتی  و  ورزشکاران 
راده  قهرمانی و چه همگانی، خدمات ا
می کرده اند. درحال حاضر هم با تعطیلی 
نه  سرا ز  ا زیادی  بخشی  باشگاه ها  این 

ورزشی کشور نابود شده است.

روایت عاشقانه های شهدای ورزشکار
والیبال دوستِ جودوکار

شهید علی صادقی از دوستداران ورزش بود و پای تور والیبال 
می ایستاد. به ورزش های رزمی و به ویژه جودو نیز علاقه داشت 
و در این رشته برای انجام تمرینات، روی تشک می رفت. علی 
به عنوان سومین فرزند خانواده در تاریخ ۱۰شهریور۱۳۴۶ 
متولد شد. در دوران انقلاب با ساختن کلیشه تصویر امام همراه 
دوستانش برای چاپ آن ها بر روی دیوارها، تلاشی مضاعف 
داشت و با شکل گیری بسیج، پای ثابت مسجد و پایگاه بسیج 
شد. سال چهارم دبیرستان بود که به استخدام سپاه درآمد و در 
آبان ماه سال۱۳۶۱ با همان لباس به خواستگاری رفت، ساعت۸ 
شب عقد کرد و صبح عازم جبهه شد. علی به کردستان رفت 
و با هماهنگی سردار شهید کاوه به سِمت فرماندهی گردان 
امام حسن(ع) منصوب شد. در عملیات والفجر مقدماتی مجروح 
شد، سپس در عملیات خیبر از ناحیه فک جراحت برداشت و 
سومین بار در عملیات والفجر۹ با اصابت ترکش به سرش بیهوش 
و راهی بیمارستان باختران شد و پس از به هوش آمدن و با 
پذیرفتن عواقب و مسئولیت خروج از بیمارستان و دادن امضا، به 
جبهه بازگشت. وی مجددا در عملیات فتح المبین مجروح شد. 
از دیگرعملیات هایی که علی در آن شرکت داشت، می توان به 
عملیات میمک و تک حاج عمران اشاره کرد. پدرش می نویسد: 
آخرین باری که علی آقا آمد مرخصی، مرا با اصرار با خود به جبهه 
برد، با هم رفتیم ارومیه، تازه آنجا فهمیدم وی فرمانده گردان 
است. همراه نیروها برای حرکت به حاج عمران آماده شدم و به 
تبعیت از بقیه نیروها، رفتم ۲ جفت چکمه گرفتم، یکی را دادم 
علی آقا و یکی را خودم داشتم می پوشیدم. علی آقا گفت: چه 
می کنی؟ گفتم دارم می پوشم...، مگر قرار نیست با شما بیایم؟ 
او گفت: نه... . من شما را نیاورده ام که بجنگید! من آوردمتان 
که خانواده ام را با خود برگردانید... و خداحافظی کرد و رفت. ۴۸ 
ساعت بعد، ۲ نفر آمدند و خبر شهادت علی را دادند. او در تاریخ 

۲۵اردیبهشت۱۳۶۵ در حاج عمران به شهادت رسیده است.

انتقاد مجید خدایی
از بی توجهی ها به ورزش اول ایران

حقوق مربیان کشتی، خنده دار است

سرمربی سابق تیم کشتی آزاد #تا_ثبت_جهانی_توس با 
انتقاد از حال وروز کشتی ایران گفت: این روزها کشتی خودش 
یک خطر شده و زنگ خطرش سال هاست به صدا درآمده است. 
مجید خدایی افزود: مردم ایران کشتی را دوست دارند، اما 
آن قدر به این علاقه بی توجه بوده ایم و به سمت خاصی هدایتش 
نکردیم که تبدیل به یک بی تفاوتی شده است. وی خاطرنشان 
کرد: بروید تحقیق کنید و از یک بچه بپرسید کدام ورزش 
را دوست داری؟ مطمئن باشید می گوید فوتبال! هیچ کس 
کشتی را انتخاب نمی کند! وقتی بچه می بیند قهرمان کشتی 
کنار خیابان دست فروشی می کند و یک فوتبالیست ماشین 
آن چنانی دارد، خب معلوم است فوتبال را انتخاب می کند. 
مربی اسبق تیم ملی کشتی در رده های پایه با اشاره به بودجه 
کشتی اظهار کرد: بودجه ورزش کشتی ما به اندازه یک آپارتمان 
لوکس ۱۰۰متری در تهران است. ما برای کشتی چقدر تبلیغ 
کرده ایم؟ چقدر به آن اهمیت داده ایم؟ مجید خدایی اذعان 
کرد:  حقوق مربی کشتی ما ۲۰۰هزار تومان است و این 
خنده دار است. شما به یک رستوران بروید و یک غذا بخورید، 
می شود ۲۰۰هزار تومان! وی تصریح کرد: باید بیاییم و کشتی 
را تبلیغ کنیم و به آن برسیم. اگر این طور نباشد، این گل  پژمرده 
می شود و از ریشه خشک خواهد شد. وی با تأکید بر لزوم رفتن 
به سمت وسوی کشتی مدرن، یادآور شد: دیگر نباید کشتی 
را سنتی اداره کنیم. درست است کشتی یک رشته ورزشی 
سنتی است، اما باید امروز آن را مدرن اداره کنیم. باید برایش 
برنامه ریزی به روز داشته باشیم. این تنهاراه توسعه و پیشرفت 

کشتی است.

تعصبم به مشهد، هيچ وقت از بين نمى رود
گفت وگو با علی تبریزی، رکورددار قهرمانی پرورش اندام جهان، در آستانه تولدش که این روزها در آمریکاست

نادر نوروزی

ورزشـکاران ایـن شـهر، اسـطوره خطابـش 
می کننـد و در هـر مسـابقه و هـر باشـگاهی  
در  خاطره انگیـزش  فیگور هـای  عکـس  بـا 
رقابت هـای بین المللـی از او یـاد می کننـد. از 
باشـگاه های ورزشی شـهر مشـهد در روزگاری 
که این شـهر فقط ۵ باشـگاه بدن سـازی داشته، 
رشـد کـرده اسـت و بـه فتـح سـکو ی جهانی 
رسـیده و حـالا مشـغول مربیگـری در عرصـه 

بین المللی اسـت. علـی تبریزی نام پـرآوازه ای 
در ورزش مشـهد اسـت و در چهل وهفت سالگی 
هنـوز هم وضعیـت جسـمی ایـده آل و آماده ای 
دارد. تبریـزی در خانـواده ای کامـلا ورزشـی 
کوچک تـر  بـرادر  او  اسـت.  کـرده  رشـد 
حسـن تبریزی نـوری (قهرمـان بدن سـازی 
بزرگ تـر  بـرادر  و  جهـان)  پیش کسـوتان 
محمـود تبریزی نـوری (قهرمـان بدن سـازی 
آسـیا) و محمدرضـا تبریزی نـوری (قهرمـان 

بدن سـازی معلـولان جهـان) اسـت. تبریـزی 
از سـال۶۸ فعالیـت خـودش را در بدن سـازی 
آغاز کـرده و پیـش از آن در بوکس و کشـتی هم 
فعالیت داشـته، امـا رشـته حرفـه ای او از ابتدا 
پرورش انـدام بـوده اسـت. بـا شـروع فعالیـت 
در مشـهد پـس از چند سـال و کسـب عناوین 
ملی بـه تیم ملـی راه یافـت و حتی بـه قهرمانی 
آسـیا هم رسـید، اما بـا گسـترش فعالیتش در 
مسـابقات بین المللـی سـال۷۸ به تهـران کوچ 

کـرد تـا در کنـار ورزش حرفـه ای بـه پـرورش 
ورزشـکاران آینـده ایـن رشـته کمک کنـد. او 
هم اکنـون عضـو هیئت رئیسـه فدراسـیون 
بدن سـازی و پرورش انـدام اسـت، امـا دغدغه 
اصلـی او در ایـن سـن، نبـود فرهنگ سـازی و 
معرفی نشـدن این رشـته اسـت. علی تبریزی، 
در آسـتانه تولـد چهل وهشت سـالگی اش از 
ینگه دنیـا، آمریکا، طی یـک ارتباط مجـازی با 

شهرآراورزشـی گفت وگـو کـرده اسـت.
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او هم از نســل داورانی بود که شــاید 
چندان به چشم نیامد، اما برای داوری 
این اســتان زحمات زیادی کشــید. 
خودش می گوید عاشــق داوری های 
غلام همیراد بوده است؛ مردی که حالا به عنوان 
پیش کسوت داوری، کنج عزلت گزیده و کسی از 
تجربیاتش در عرصه داوری مشهد و استان بهره 
نمی گیرد. حسن آراسته، پیش کسوت این هفته 

«دوشنبه ها با موسپیدان عرصه قضاوت» است.
 به وقت تولد

۱۵مهر۱۳۴۰ در محله خیابان دانشگاه مشهد به 
دنیا آمدم. تک پسر خانواده هستم و ۵ خواهر دارم. 
پیش از اینکه به سمت داوری بروم، نه در سطح 
حرفه ای، ولی تا مقطعی در تیم های محلی و 
تیم راه آهن فوتبال بازی می کردم و بعد هم 

در تیم تربیت بدنی دانشگاه بازی کردم.
 دوران قضاوت

دوستی به نام حسین هروی داشتم که 
یک روز آمد و گفــت بیا به کلاس داوری 
فوتبال برویم. من هم چون علاقه داشتم، 
در کلاس های داوری استاد ارباب ثبت نام 
و حضور پیدا کردم. ســال۷۰ رسما کار 

داوری را آغاز کردم و بعد از آنکه در سال۷۸ درجه 
ملی را گرفتم، تا سال۹۱ قضاوت کردم. سال۹۱ 
اگرچه داوری حرفه ای را کنار گذاشــتم، اما تا 
همین چندوقت پیش در سطح داوری مسابقات 

پیش کسوتان فعالیتم را ادامه دادم.
 شغل در کنار داوری

دکترای صنایــع غذایی بیوتکنولــوژی دارم و 
بازنشسته دانشگاه علوم پزشکی مشهد هستم.

 مهم ترین قضاوت
بازی های مهم زیادی را قضاوت کردم، اما بازی که 
شاید برای من ارزشمند بود، دیدار دوستانه تیم 
ملی ترکمنستان و تیم ابومسلم بود؛ دیداری که 
در مشهد برگزار شد و به تساوی یک- یک رسید.

 اشتباه تأثیرگذار
خاطرم هســت یک بار یکــی از بازی های لیگ 
دسته یک مشــهد را همان اوایل دوران قضاوتم 
داوری می کردم که دقیقه۳۰ یک صحنه خطا 
اتفاق افتاد و باید کارت زرد می دادم. همین که 
دستم را در جیبم بردم تا کارت را بیرون بیاورم، 
دیدم کارت های زرد و قرمزم را فراموش کرده ام 
با خودم بیاورم! این مهم ترین اشتباه در داوری ام 

بود که همیشه در خاطرم مانده است.
 بهترین داور تاریخ مشهد

از حیث پرســتیژ، قضاوت های غلام همیراد را 

خیلی دوست داشتم و به نظرم بهترین بود.
 تفاوت داوری دیروز و امروز

متأســفانه امروز داوری ها خیلی ضعیف شده 
است. زمان ما داوری ها خیلی سخت تر بود و اصلا 
قابل ملاحظه نیست. بازی های قدیم بسیار محکم 

و قضاوت ها سنگین تر بود.
 حال وروز داوری استان

حال داوری ما خوب نیســت. یــک زمانی دبیر 
کمیته داوران فوتبال مشهد بودم و می خواستم 
وضعیت داوری را دگرگون کنم، اما نتوانســتم؛ 
چون دیدم کسی به پیش کســوتان و دلسوزان 

داوری بها نمی دهد.
 عایدی از داوری

از نظر معنوی، هنر قضاوت را یاد گرفتم؛ اما از نظر 
مادی داوری برای ما هیچ نداشت. حق الزحمه 

مختصری بود که گاهی  هم   نمی گرفتیم.
 استفاده از تجربیات داوری

همین که امروز شما تماس گرفتید، تعجب کردم! 
هیچ کس از ما یادی نمی کند. انتظارم این بود که 
دست کم از تجربیاتم برای کمک به بدنه داوری 
مشهد استفاده کنند، اما نظارت ها برای ما نیست.

 درددل
نمی خواهم از این تریبون برای گلایه اســتفاده 

کنم. کاش به پیش کسوتان بیشتر بها بدهند.

پای درددل های حسن آراسته
پیش کسوت داوری فوتبال مشهد

هنر 
قضاوت كردن 
را با داورى 
ياد گرفتم

ان
وت

س
ش ک

 پی
با

رضا 
گلدوزیان، 

رئیس هیئت 
پزشکی ورزشی 

خراسان 
رضوی:

تنها موظف 
به نظارت بر 

تیم های لیگ 
برتر هستیم و 
درحال حاضر 

تنهاتیم 
لیگ برتری 

استان نظیر 
تیم فوتبال 
شهرخودرو 

است که 
باشگاه پیش 

از هر بازی 
موظف به 

انجام تست 
کرونا از 

بازیکنان با 
نظارت هیئت 

پزشکی ورزشی 
است.

تصویـری از تیم پیـام ۷۵ - عکس تیمی 
ابتـدای بـازی پیـام و ماشین سـازی؛ 
تختـی  ورزشـگاه  در  کـه  دیـداری 
مشـهد برگـزار شـد و بـا نتیجـه ۲بـر۰ 
به سـود پیـام بـه پایـان رسـید. نفرات 
ایستاده از راسـت: رضا صاحبی، مهدی 
واعظی، علی نوری، شـهرام برات پوری، 
احمـد مؤمـن زاده و سـهیل کرمـی. 
نشسـته از راسـت: عبـاس دهقانـی، 
وحیـد خـداوردی، سـتار همدانـی، 
جـواد نمـازی و داریـوش یزدانـی.

قاب خاطره

 حق رأی تفتیان 
در کمیسیون 
ورزشکاران

سـریع ترین مـرد ایـران 
در  رأی دادن  بـرای 
کمیسـیون  نتخابـات  ا
ورزشـکاران دارای حـق 
رأی شـد. حسـن تفتیـان 
کـه این روزهـا خـودش را بـرای المپیک 
معـوق۲۰۲۰ توکیـو آمـاده می کنـد، 
حـالا ازسـوی کمیتـه ملـی المپیـک 
بـرای شـرکت در انتخابـات کمیسـیون 
ورزشـکاران و رأی دادن بـه کاندیداهـای 
ریاسـت این کمیسـیون دارای حـق رأی 

شـده اسـت. دونـده خراسـانی که 
بعد از اسـتعفای حمید سـوریان و 

کیانـوش رسـتمی به همـراه 
بـه  نـوروزی  افشـین 
کمیسـیون ورزشـکاران 
اضافه شـده بـود، ابتدا با 
چالـش قانونـی مبنی بر 
رأی  حـق  نداشـتن 
رو بـه رو بـود. منتقـدان 
پیش از این معتقـد بودند 

چـون تفتیـان و نـوروزی 

حکـم قانونـی ندارنـد، نمی تواننـد در 
انتخابـات پیـش رو حـق رأی داشـته 
طاهـره  بااین همـه  باشـند. 
نایب رئیـس  طاهریـان، 
کمیتـه ملـی پاراالمپیـک، 
این چنیـن  دراین بـاره 
اگـر  می دهـد:  توضیـح 
بـرای آن هـا حکـم صـادر 
نشـده بـود، بـه ایـن دلیل 
ریاسـت  دوره  کـه  بـود 
کمیسـیون تمام شـده بود و 

منتظـر انتخابـات بودنـد. آن دونفـر حق 
رأی دارنـد و وقتـی رئیـس از بیـن اعضـا 
انتخـاب شـود، احـکام دوبـاره صـادر 
می شـود و هیـچ ممنوعیتـی نیسـت. 
انتخابات داخلی کمیسـیون ورزشـکاران 
بـه زودی انجام می شـود و رئیـس کمیته 
ملـی المپیـک بایـد ۲ نفـر را به عنـوان 
کاندیداهـای ریاسـت ایـن کمیسـیون 
معرفـی کنـد. گفته می شـود یکـی از این 
کاندیداهـا بـه احتمـال فراوان یـک خانم 

خواهـد بـود.

در  خود  از  تصویری  قوچان نژاد  رضا 
اینستاگرامش استوری کرده که در آسانسور، 
کادوبه دست ایستاده است. گوچی از حال 
خوبش در تعطیلات آخر هفته گفته است؛ 
حالی که در کنار خانواده و در روزهای کرونایی از 

آن گفته است.

رضا قوچان نژاد
فوتبالیست 

مشهدی

شـده اسـت. دونـده خراسـانی که 
بعد از اسـتعفای حمید سـوریان و 

کیانـوش رسـتمی به همـراه 
بـه  نـوروزی  افشـین 
کمیسـیون ورزشـکاران 
اضافه شـده بـود، ابتدا با 
چالـش قانونـی مبنی بر 
رأی  حـق  نداشـتن 
رو بـه رو بـود. منتقـدان 
پیش از این معتقـد بودند 

چـون تفتیـان و نـوروزی 

حکـم قانونـی ندارنـد، نمی تواننـد در 
انتخابـات پیـش رو حـق رأی داشـته 
طاهـره  بااین همـه  باشـند. 
نایب رئیـس  طاهریـان، 

کمیسـیون تمام شـده بود و 

برنامه مسابقات فوتبال لیگ های مشهد

ساعتزمانبازیرده

۲۱۴:۰۰شنبه ۹۹/۴/۲۳هامون - زنده یاد پژند جوانان ۲

۲۱۶:۰۰شنبه ۹۹/۴/۲۳مسرور - نگینجوانان ۲

۳۱۰:۰۰شنبه ۹۹/۴/۲۴ذوب آذرخش - پارسا نوینجوانان ۲

۳۱۲:۰۰شنبه ۹۹/۴/۲۴بارثاوا - وصالجوانان ۲

۳۱۴:۰۰شنبه ۹۹/۴/۲۴پارس نواب - مقدادجوانان ۲

۳۱۶:۰۰شنبه ۹۹/۴/۲۴نخبگان - بهاریجوانان ۲

۴۱۲:۰۰شنبه ۹۹/۴/۲۵مهاجر نوین - بهمن مشهدجوانان ۲

۲۱۰:۰۰شنبه ۹۹/۴/۲۳آرامش - آرمان نوینجوانان ۱

۲۱۲:۰۰شنبه ۹۹/۴/۲۳گلستان علی - آفاقجوانان ۱

نتایج مسابقات فوتبال لیگ های مشهد

ساعتزمانبازیرده

۱۴:۰۰جمعه ۹۹/۴/۲۰آرمان نوین ۱ - کیان ۲جوانان ۱

۱۶:۰۰جمعه ۹۹/۴/۲۰شهر بهشت ۳ - دهداری ۱جوانان ۱

۱۰:۰۰جمعه ۹۹/۴/۲۰عالی مقام ۱ - یوزتک ۴جوانان ۱

۱۲:۰۰جمعه ۹۹/۴/۲۰شهرداری ۰ - گلستان علی ۳جوانان ۱

۱۴:۰۰جمعه ۹۹/۴/۲۰اثر ۲ - شهر فوتبال ۲جوانان ۱

۱۶:۰۰جمعه ۹۹/۴/۲۰پویان ۰ - آرامش نوین ۰جوانان ۱

۱۲:۰۰جمعه ۹۹/۴/۲۰فولاد ۳ - سهند ۰جوانان ۱

غلام همیراد بوده است؛ مردی که حالا به عنوان 
پیش کسوت داوری، کنج عزلت گزیده و کسی از 
تجربیاتش در عرصه داوری مشهد و استان بهره 
نمی گیرد. حسن آراسته، پیش کسوت این هفته 

«دوشنبه ها با موسپیدان عرصه قضاوت» است.
به وقت تولد

۱۵مهر۱۳۴۰
دنیا آمدم. تک پسر خانواده هستم و 

پیش از اینکه به سمت داوری بروم، نه در سطح 
حرفه ای، ولی تا مقطعی در تیم های محلی و 
تیم راه آهن فوتبال بازی می کردم و بعد هم 

در تیم تربیت بدنی دانشگاه بازی کردم.


دوستی به نام حسین هروی داشتم که 
یک روز آمد و گفــت بیا به کلاس داوری 
فوتبال برویم. من هم چون علاقه داشتم، 
در کلاس های داوری استاد ارباب ثبت نام 

و حضور پیدا کردم. ســال

قضاوت كردن 
را با داورى 
ياد گرفتم

با موسپیدان

قضاوت

۳۱


